



竖瓶整层卸垛装置 型号CERTANT R

SWEEP-OFF
DEPALLETIZER
TYPE CERTANT R





» 竖瓶整层卸垛装置可整层卸垛各种圆形、椭圆形、矩形的玻璃瓶、PET/HDPE塑料容器或罐头容器至卸载传送平台上，然后传送至灌装环节。

» *The sweep-off depalletizer transfers layers of various configurations of round, oval, rectangular bottles, PET and HDPE plastic containers or cans onto a discharge table and leads them into the filling process.*

防爆瓶装置

竖瓶整层卸垛装置型号Certant R在垂直及水平移动的过程中固定并牢固竖瓶。每层竖瓶由对中装置保持固定，直至上一层卸垛周期完成。在卸垛周期前或卸垛周期中可以有效防止竖瓶摔倒破碎。奥特发的整层卸垛装置极大的降低了在干燥区的破碎玻璃。操作人员可专注于基本的工作任务，无须清理破碎玻璃。可避免工伤危险及碎瓶污染。

NO-BROKEN GLASS DEVICE

The sweep-off depalletizer type Certant R fixes and secures the bottle layer during every lifting and sweeping movement. Each bottle layer remains fixed by the centering frame until the sweep-off cycle is complete. Falling down of the bottles before and during the sweep-off cycle will be prevented. The sweep-off depalletizer of AUTEFA Solutions avoids broken glass in the dry area. Employees can concentrate on basic tasks and are not busy with removing of broken glass. The risk of injury and contamination by broken glass will be avoided.

竖瓶整层卸垛装置 型号 CERTANT R - 百分之百固定竖瓶可以降低运营成本

奥特发的整层卸垛装置，装配了额外的升降装置。对中装置与横向移动平台被分离；因此，横向移动平台可补偿调节至竖瓶台面高度，同时对中装置固定住横向移动层的下一层竖瓶。使用奥特发的整层卸垛装置，可有效降低操作成本及索赔成本。

SWEEP-OFF DEPALLETER

- 100% FIXING OF BOTTLES REDUCES OPERATING COSTS

The sweep-off depalletizer from AUTEFA Solutions is equipped with an additional lifting column. The centering frame is separate from the sweep-off table; thus, the sweep off table compensates and adjusts to the height of the bottle table. The centering frame then holds the layer underneath the layer to be swept off. With the sweep-off depalletizer of AUTEFA Solutions, operating costs and reclamation costs can be reduced.